
 

  1 

 

 
Protokoll StOF Styrelsemöte 2024-12-09 

 

 

 

Möte 

StOF styrelsemöte 2024, nr 631 sedan starten. 

Datum och tid Plats 

2024-12-09, kl. 18:00-20:15 Fysiskt, StOF kansliet 

Kallade 

Styrelse: Monica Hatlen, Jonas Holmgren, Joakim Skärlen, Anette Önerud, Lena Buhre, Anders Stjerndahl 

Kansli: Cecilia Westström 

Frånvarande 

Asbjörn Grövlen,  

 

 

1. Mötets öppnande 

Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2. Val av sekreterare 

Jonas protokollförare, till Monica för granskning.  

 

3. Föregående protokoll (18/11) 

 

Gicks igenom och godkändes.  

Beslut: Föregående protokoll godkänns. 

 

4. Rapporter 

 

Kanslirapporten återfinns som bilaga till detta protokoll 

 

5. Budgetuppföljning 

Cecilia föredrog hur finansiella läget ser ut, det pekar på att vi gör ett positivt resultat på 

~120kkr, mot budgeterat negativt resultat på ~130kkr. Framför allt beror detta på ökade 

intäkter från utskriftsservice samt bättre avkastning på kapital efter byte av bank.  

 

Diskussion om hur vi skall balansera den extra intäkten till kommande år och 

verksamhet.  

 

6. Fokus och Pritoritet 2025 för StOF 

Lång diskussion om uppslag till olika mål och hur dessa skall mätas, ex ungdomars 

tävlande, trender, etc. Cecilia har påbörjat ett arbete för att titta på olika typers statistik. 

 

Dialog om att ev. kunna söka bidragsstöd för vissa typer av aktiviteter för att fånga fler 

ungdomar och utöka inkludering, men även tränare/ledare.  

 

Vi diskuterade U23 och gav kansliet i uppgift att intervjua/enkät till målgruppen, för att 

höra deras förväntningar och reflektioner kring vad som eventuellt saknas i Stockholm 

 

Protokoll 



 

  2 

 

 
Protokoll StOF Styrelsemöte 2024-12-09 

idag för åldersgruppen junior t.o.m. yngre seniorer. Framför allt vill vi i första hand 

förstå vilket behov som finns för denna åldersgrupp innan vi eventuellt startar ett utökat 

arbete. 

 

Ledarfrågan diskuterades också. Detta är en fråga som har lyfts från många klubbar. Hur 

får vi fler att vilja bli ledare? Anders har ett antal tankar kring hur vi kan jobba med 

frågan och fick i uppgift att dela med sig av tankar kring utbildning, inspiration, 

engagemangs aspekter för ledare och tränare. Vi behöver lyfta fram ledarskapet mer. 

 

Vi enades om att vi behöver jobba vidare med frågan vad StOF bör fokusera på att hjälpa 

klubbarna med 2025 inför nästa styrelsemöte, och vi fick i uppgift var och en att fundera 

på vilka områden vi tycker bör ha hög prio, liksom att fundera på om vi skall ”ta bort” 

något som idag finns med i dagens verksamhetsplan inför 2025. 

 

7. Mötesplan 2025 

 

Mötesplan för 2025 godkändes. 

 

o Styrelsemöte  20 januari (fysiskt) 

o Styrelsemöte 17 februari (fysiskt) 

o Årsmöte  10 mars (Kansliet) 

 

8. Avslutning 

 

Monica tackade alla och förklarade mötet avslutat kl. 20:15. 
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StOF kanslirapport dec 2024 

Tävlingsverksamhet 
● Programmet för 2026 o 2027 växer fram, Uppland kommer att arrangera några DM för 

Sthlm 2027  
● Möte med O-Ringen, 10mila och 25manna för att diskutera arenor och tävlingsområden 
● Utredning pågår om vilka tävlingar som ska ge ranking (möjligt förslag till SOFT) 

Utskriftsservice 
● Skrivare installeras 17-18 dec 
● Utredning om plastkartor pågår 

Mark 
● Remiss från Järfälla kommun om friluftslivet pågår 
● Möte med Markommittén planeras för att diskutera input till Länsstyrelsens nya vägledning 

för tävlings-arrangemang i naturen  

HittaUt 
● Budget och upplägg för de olika HittaUt-delarna pågår  
● Hockeyförbundets önskan om HittaUt vid Hockey-VM maj 2025 är nedprioriterat pga. 

obefintlig finansiering 
 

Ungdom och U23 
● U23-träffen 8 dec fick ställas in pga få anmälda (krockar med andra arrangemang) 
● Planering för övriga vinterträffar är klar, inbjudan på väg 
● Planering för läger 2025 pågår (Ågesta bokat) 

Utbildning 
● Kursen i banläggning (fortsättning) pågår  

Kansliet 
● Kartbidragsansökan för 2025 inlämnad, totalt 700 000 kr (kartritning; HittaUt; 

skolgårdskartor) 
● Frågor till klubbordförande om tävlingsarrangemang (program, processer, principer, 

tävlingsnivå, jury, utrustning, plastpapper) 
● Kista SC –deltagit som arrangör av Nordcupen; ungdomsledare från OL-klubb igång.  
● Årsmötesförberedelser igång 
 

 
Cecilia Westström 

 


